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Abstract (en)
The adaptor frame consists of a welded assembly (10) with lengthwise and transverse members, at least one of the lengthwise members having two
holes (15, 16) for the forks of a fork-lift truck. Intermediate cross-members (17, 18) are positioned adjacent to the holes so that they can interact with
the forks, guiding them as they are inserted and the frame is lifted. The ends of the frame's lengthwise members have a series of holes for bolting
on additional components for fastening or handling the equipment mounted on it, e.g. in the form of arms (21) with sole plates (22) at one end and
fastening bases (26) with slots (27) at the other.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif pour adapter un équipement sur un châssis de véhicule ou de remorque. Le dispositif comporte un cadre (10)
présentant deux longerons (11, 12), des traverses d'extrémité (13, 14) et des traverses intermédiaires (17, 18) pour le passage des fourches d'un
arceau élévateur. Les extrémités des longerons (11, 12) présentent des trous (19) pour la fixation de moyens complémentaires, soit des bras (21)
s'adaptant sur des moyens de fixation de type twist lock du châssis, soit un berceau à l'avant et des moyens de roulage à l'arrière permettant
l'utilisation d'un multiberce. <IMAGE>
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